
PROTOKÓŁ Nr XXIX/2017

z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, która odbyła się w dniu 28 czerwca 2017 r.
w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady – Grzegorz Murawski o godz. 15:30 otworzył XXIX sesję Rady
Miejskiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył, iż zgodnie z listą
obecności  w  sesji  uczestniczy  12  radnych,  co  wobec  ustawowego  składu  Rady  wynoszącego
15 osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

NIEOBECNI:
1. Sebastian Zieliński – Radny Rady Miejskiej
2. Zbigniew Przybysz – Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Emilia Tkacz – Radna Rady Miejskiej 

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Alicja Podlewska – z-ca Burmistrza gminy Dzierzgoń
2. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia
3. Wojciech Budziński – p.o. Kierownika GK
4. Lech Zieliński – Kierownik RTI
5. Marta Budzińska – Dyrektor MOPS
6. Urszula Marciniak – Viceprezes Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
7. Aleksander  Ratajczak  –  Wiceprezes  Rejonowego  Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i

Kanalizacji
8. Magdalena Grodecka – Dyrektor DOK
9. Barbara Koszewska – Dyrektor Przedszkola
10. Maciej Karabin – Dyrektor Gimnazjum w Dzierzgoniu
11. Wincenty Szulga – Dyrektor SP w Bągarcie
12. Wiesława Tonkowicz – Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej
13. Jolanta Szewczun – Przewodnicząca Rady Powiatu
14. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli

W załączeniu listy obecności
/załącznik nr 2-3/

Ad punktu 2 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił  następujący porządek obrad,  który Rada przyjęła
jednomyślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
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2) Przyjęcie ewentualnych zmian zgłoszonych do porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 17 maja 2017 r.
4) Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między sesjami:
a)  przedstawienie informacji,
b) dyskusja i przyjęcie informacji.
5) Wnioski i zapytania.
6) Przedstawienie informacji z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Sp. z o.o w Dzierzgoniu za 2016 r.
a) przedstawienie informacji,
b) dyskusja i przyjęcie informacji.
7) Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Dzierzgoń                            

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dzierzgoń za 2016 r.                            
i udzielenie absolutorium dla Burmistrza Dzierzgonia:

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dzierzgoń za 2016 r.,
b) zapoznanie z Uchwałą Nr 052/g316/R/I/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 kwietnia 2017 r.,
c) przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2016 

Dzierzgońskiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej oraz informacji                               
o stanie mienia komunalnego,

d)przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dzierzgoniu                            
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Dzierzgonia                               
za 2016 r.,

e) zapoznanie z Uchwałą Nr 070/g316/A/I/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 18 maja 2017 r.,

f)  przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Dzierzgoń za 2016 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Dzierzgoń za 2016 r.,

g) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
h) dyskusja i podjęcie uchwały,
8) Udzielenie absolutorium z wykonania budżetu za 2016 rok,
i) przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dzierzgonia 
j) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
k) dyskusja i podjęcie uchwały.
9) Zmiana budżetu gminy na 2017 rok:
a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

10) Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Dzierzgoń:
a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
dyskusja i podjęcie uchwały.

11) Wyrażenie zgody na zawarcie umowy partnerskiej pomiędzy Gminą Dzierzgoń a Powiatem 
Sztumskim Gminami Stary Dzierzgoń, Stary Targ, Sztum i Mikołajki Pomorskie:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c)dyskusja i podjęcie uchwały.

12) Zmiana uchwały nr XXX/306/2013 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 30 grudnia 2013 
roku w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych dla Gminy Dzierzgoń na lata 2014-2017”:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
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c) dyskusja i podjęcie uchwały.
13) Zmiana uchwały nr III/20/2014 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 30 grudnia 2014 roku 

w sprawie uchwalenia „Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Dzierzgoń na 
lata 2015 -2018”:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

14) Określenie przeznaczenia mienia po Gimnazjum im. Jana Pawła II w Dzierzgoniu 
włączonym do Szkoły Podstawowej im. Tysiąclecia Państwa Polskiego w Dzierzgoniu:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

15) Wyrażenie zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych wraz z udziałem w gruncie i na 
udzielenie bonifikaty:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

16) Wyrażenie zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z oddaniem w użytkowanie 
wieczyste udziału w gruncie i na udzielenie bonifikaty:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

17) Przystąpienie do partnerstwa w projekcie przewidzianym do realizacji projektu 
dofinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój Działanie Oś priorytetowa II Efektywne polityki 
publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji, Działanie 2.18 Wysokiej jakości usługi 
administracyjne:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) dyskusja i podjęcie uchwały.

18) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
19) Wolne wnioski i informacje.
20) Komunikaty Wiceprzewodniczącego Rady.
21) Zamknięcie sesji.

Ad punktu 3 porządku obrad 

Protokół  z  XVIII  Rady Miejskiej  z  dnia  17 maja  2016 r.  Rada Miejska w Dzierzgoniu
przyjęła jednomyślnie. 

Ad punktu 4 porządku obrad 

Z-ca Burmistrza – Alicja Podlewska przedstawiła informację z działalności za okres między sesjami,
tj. od 17 maja 2017 r. do 28 czerwca 2017 r.

/załącznik nr 4/

Ad punktu 5 porządku obrad

Radny  –  Mieczysław link  zapytał  dlaczego  nie  zostały  wymienione  lampy  w  Sali
gimnastycznej w SP w Bruku, ponieważ to nie tylko dla szkoły, ale także dla mieszkańców a one
zagrażają życiu, kotłownia też nie jest zrobiona. Zgłaszał też zapadnięte chodniki w Bruku. Zapytał
jakie starania zostały poczynione aby to wszystko wykonać?

3



Tomasz Przybilski dodał, że też od roku zgłasza problem chodników i prosi o to aby to
sprawdzić, a w tym roku mija okres gwarancyjny. 

Radny – Andrzej Pskiet chciałby uzyskać informację kiedy uporządkuje się skwerek przy
Straży Pożarnej, jest to jedno z niewielu miejsc do odpoczynku, ponieważ wygląda to tragicznie,
wykoszenia i sprzątnięcia, lampy. Na parku też zaczęto wykoszenia, ale jest wiele śmieci nie jest to
sprzątnięte. Zapytał czy na parku będzie dalej kontynuacja konserwacji urządzeń?

Radny – Bogdan Toporkiewicz przypomniał,  że  na sesji  wyjazdowej składał  wniosek w
sprawie podjęcia rozmów ze starostwem, o przejęcie dróg powiatowych znajdujących się w środku
osiedla. Zapytał co zostało poczynione w tej sprawie?

Ad punktu 6 porządku obrad

a) Informację z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o w
Dzierzgoniu za 2016 r. przedstawił Viceprezes Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej –
Urszula Marciniak.

/załącznik nr 5-7/

b)
Krzysztof Haber zaczyna się niepokoić, przeraża go to co się dzieje, czy dług wobec gminy

ZGKiM, to co roku się pogłębia o 350 000 zł? Dodał, że największym błędem Pani Burmistrz były
zmiany kadrowo organizacyjne w ZGKiM, dotąd nie było problemów finansowych. Ten Zakład jest
potrzebny, ale czy nas jako gminę będzie stać na to żeby ciągle podwyższać kapitał. Ci co zrobili te
zmiany to powinny wziąć kwiatki i iść do Pana Thiede i go przeprosić, zawsze było rożnie, ale
takich problemów nie było jak był Prezesem. Należy się nad tym zastanowić poważnie.

Radny - Andrzej Pskiet zauważył, że również na komisjach wiele gorzkich słów padało pod
adresem ZGKiM, powiedział, że nic nie jest lepiej miasto radni ile mogli tyle pomagali. Pani Prezes
nie wspomniała, że w tym roku już na podwyższenie kapitału zakładowego przekazano 326 000 zł.
Nadal uważa, że zakład nie realizuje zadań zleconych przez gminę, miasto jest brudne, śmieci nie
wywożone  na  czas.  Administracja  w  roku  2015  –  10  osób,  w  2016  roku  –  10  osób,  odbiór
nieczystości stałych 2015 rok – 12 osób, w 2016 roku – 8 osób. Na oczyszczaniu miasta w 2015
roku –  6 osób,  a  w roku 2016 –  3 osoby.  Czy to  powinno tak  iść?  Uważa,  że  firma jest  źle
zarządzana,  mieli  przychylne  opinie  rady  i  miasta,  ze  dokładane  były  środki.  Ale  widzi,  że
pieniądze nie są kierowane tam gdzie powinny. Ma nadzieję, że jeżeli PSZOK będzie już gotowy to
to problem zostanie rozwiązany. A do tej pory trzeba coś robić, bo gmina nie uzyska wskaźników
recyklingu. Jeżeli nie odzyskuje się szkła, plastików to nie idzie w dobrym kierunku. Jest ciekawy
ile w poprzednich latach było odzyskiwane szkła, makulatury i plastików. 

Mieczysław Link odpowiedział, że kadencja trwa prawie 3 lata i co roku jest nowy Prezes w
spółce. Żaden Prezes nie doszedł do tego aby opracować plan naprawczy dla Spółki.

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Grzegorz  Murawski  zauważył,  że  mieszkańcy  segregują
śmieci a one są odbierane w jeden pojemnik. 

Urszula  Marciniak  odpowiedziała,  że  zdarza  się  tak,  ale  to  potem  jest  wywożone  i
segregowane.  

Ad punktu 7 porządku obrad

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Dzierzgoń wraz ze sprawozda-
niem z wykonania budżetu Gminy Dzierzgoń za 2016 r. i udzielenie absolutorium dla Burmistrza
Dzierzgonia:
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a) sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dzierzgoń za 2016 r. przedstawiła Skarbnik –
Halina Redlin.

/załącznik nr 8/   

  

b) Uchwałę  Nr  052/g316/R/I/17  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w
Gdańsku z dnia 13 kwietnia 2017 r. przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin.

/załącznik nr 9/     

c) sprawozdanie rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2016 Dzierzgońskiego Ośrodka
Kultury i Biblioteki Publicznej oraz informacji o stanie mienia komunalnego przedstawiła Skarbnik
– Halina Redlin.

/załącznik nr 10/  

   

d)  uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dzierzgoniu w sprawie wniosku o udzielenie
absolutorium  Burmistrzowi  Dzierzgonia  za  2016  r. przedstawił  Przewodniczący  Komisji
Rewizyjnej – Bogdan Toporkiewicz.

/załącznik nr 11/    

e)   Uchwałę  Nr  070/g316/A/I/17  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Gdańsku z dnia 18 maja 2017 r. przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin.

/załącznik nr 12/     

f)  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Gminy
Dzierzgoń za 2016 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dzierzgoń za 2016 r.
przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin.

/załącznik nr 13/ 

g) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

h) Dyskusji nie było.
Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.  Uchwałę
w sprawie  rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dzierzgoń za 2016 r.
wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Gminy  Dzierzgoń  za  2016  r. Rada  podjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XXIX/233/2017
/załącznik nr 14/     

Ad punktu 8 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dzierzgonia absolutorium z wykonania
budżetu za 2016 rok przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin.

/załącznik nr 15/     

b)   Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.
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c) Dyskusji nie było.
Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.

Uchwałę  w sprawie  udzielenia Burmistrzowi Dzierzgonia absolutorium z wykonania budżetu za
2016 rok Rada podjęła pozytywnie jednomyślnie. 

/załącznik nr 16/
W załączeniu uchwała Nr XXIX/234/2017

Ad punktu 9 porządku obrad

a) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok przedstawiła Skarbnik – Halina
Redlin. 

/załącznik nr 17/

b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Andrzej Pskiet zwrócił się do Skarbnika,  że do 26 czerwca miały wpłynąć oferty na banku

na ofertę  kredytu na  spłatę  wcześniej  zaciągniętych kredytów. Zapytał  ile  ofert  wpłynęło?  Czy
wybrano ofertę najkorzystniejszą? Kto wygrał?

Skarbnik odpowiedziała, że został ogłoszony przetarg nieograniczony, wpłynęła tylko jedna
oferta z Banku Powiślańskiego, wysokość oprocentowanie to 3,01% łącznie z giborem, w roku
ubiegłym tylko jedna firma Bank Powiślański i było to oprocentowanie to 2,95%. 

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Uchwałę  w  sprawie  w  zmiany  budżetu  gminy  na  2017  rok Rada  podjęła  jednomyślnie.  W
głosowaniu brało udział 12 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XXIX/235/2017
/załącznik nr 18/

Ad punktu 10 porządku obrad

a)  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  gminy  Dzierzgoń
przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin.  

/załącznik nr 19/

b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Dyskusji nie było.
Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.

Uchwałę  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  gminy Dzierzgoń Rada  podjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 W załączeniu uchwała Nr XXIX/236/2017
/załącznik nr 20/

 O 16:35 Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.
O 16:40 wznowiono obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.
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Ad punktu 11 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej pomiędzy Gminą
Dzierzgoń  a  Powiatem  Sztumskim  Gminami  Stary  Dzierzgoń,  Stary  Targ,  Sztum  i  Mikołajki
Pomorskie przedstawiła Dyrektor MOPS – Marta Budzińska.  

/załącznik nr 21/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Dyskusji nie było.
Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej pomiędzy Gminą Dzierzgoń
a Powiatem Sztumskim Gminami Stary Dzierzgoń, Stary Targ, Sztum i Mikołajki Pomorskie Rada
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr XXIX/237/2017
/załącznik nr 22/

Ad punktu 12 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/306/2013 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z
dnia  30  grudnia  2013  roku  w  sprawie  uchwalenia  „Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Dzierzgoń na lata 2014-2017” przedstawiła
Dyrektor MOPS – Marta Budzińska.  

/załącznik nr 23/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Dyskusji nie było.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Uchwałę  w sprawie  zmiany uchwały nr XXX/306/2013 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 30
grudnia  2013  roku  w sprawie  uchwalenia  „Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych dla Gminy Dzierzgoń na lata 2014-2017” Rada podjęła jednomyślnie. W
głosowaniu brało udział 12 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr XXIX/238/2017
/załącznik nr 24/

Ad punktu 13 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/20/2014 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia
30 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia „Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy
Dzierzgoń na lata 2015 -2018” przedstawiła Dyrektor MOPS – Marta Budzińska.  

/załącznik nr 25/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)Dyskusji nie było.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
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Uchwałę  w sprawie  zmiany uchwały  nr  III/20/2014  Rady Miejskiej  w Dzierzgoniu  z  dnia  30
grudnia  2014  roku  w sprawie  uchwalenia  „Programu Przeciwdziałania  Narkomanii  dla  Gminy
Dzierzgoń na lata 2015 -2018” Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr XXIX/239/2017
/załącznik nr 26/

Ad punktu 14 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia po Gimnazjum im. Jana Pawła II w
Dzierzgoniu włączonym do Szkoły Podstawowej im. Tysiąclecia Państwa Polskiego w Dzierzgoniu
przedstawiła z-ca Burmistrza – Alicja Podlewska. 

/załącznik nr 27/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Dyskusji nie było.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Uchwałę  w  sprawie  określenia  przeznaczenia  mienia  po  Gimnazjum  im.  Jana  Pawła  II  w
Dzierzgoniu włączonym do Szkoły Podstawowej im. Tysiąclecia Państwa Polskiego w Dzierzgoniu
Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr XXIX/240/2017
/załącznik nr 28/

Ad punktu 15 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych wraz z udziałem w
gruncie i na udzielenie bonifikaty przedstawił p.o. Kierownika GK – Wojciech Budziński. 

/załącznik nr 29/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Dyskusji nie było.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych wraz z udziałem w gruncie i
na udzielenie bonifikaty w wysokości 80%, Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział
12 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr XXIX/241/2017
/załącznik nr 30/

Ad punktu 16 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z oddaniem
w użytkowanie wieczyste udziału w gruncie i na udzielenie bonifikaty przedstawił p.o. Kierownika
GK – Wojciech Budziński. 

/załącznik nr 31/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.
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c)
Dyskusji nie było.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  wraz  z  oddaniem  w
użytkowanie  wieczyste  udziału  w  gruncie  i  na  udzielenie  bonifikaty w  wysokości  90%,  Rada
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr XXIX/242/2017
/załącznik nr 32/

Ad punktu 17 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do partnerstwa w projekcie przewidzianym do realizacji
projektu  dofinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach  Programu
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój Działanie Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne
dla rynku pracy,  gospodarki  i  edukacji,  Działanie  2.18 Wysokiej  jakości  usługi administracyjne
przedstawił Kierownik RTI – Lech Zieliński.   

/załącznik nr 33/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Dyskusji nie było.
Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.

Uchwałę w sprawie przystąpienia do partnerstwa w projekcie przewidzianym do realizacji projektu
dofinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Wiedza Edukacja Rozwój Działanie Oś priorytetowa II  Efektywne polityki  publiczne dla rynku
pracy, gospodarki i edukacji, Działanie 2.18 Wysokiej jakości usługi administracyjne Rada podjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr XXIX/243/2017
/załącznik nr 34/

Ad punktu 18 porządku obrad 

Z-ca Burmistrza –Alicja Podlewska odpowiedziała na pytanie odnośne oświetlenie w Bruku,
jest wola aby wykonać oświetlenie, Pani Dyrektor jest na wyjeździe, jutro będą rozmowy, bo musi
przedstawić kosztorys wykonania oświetlenia. 

Lech Zieliński odpowiedział o drogach i okoszeniach powiatowych informując,  że mogą
prosić interweniować w Starostwie, co jest czynione aż do skutku. Odpowiedział, że lipcu będzie
harmonogram wykonania przeglądów gwarancyjnych chodników, bo to w wielu sołectwach jest. W
2015 była opinia o remoncie uskoku w Jeziornie, koszt naprawy opiewał na wysoki koszt.

p.o. Kierownika GK – Wojciech Budziński  odpowiedział w sprawie okoszeń gminnych,
informując, że okoszenia są prowadzone od soboty, pracownicy okaszają obecnie park, wszystko po
kolei będzie okoszone. Później będzie okaszana plaża nad jeziorem kuksy a potem wioski. 

Alicja Podlewska odpowiedziała na pytanie o konserwacji urządzeń, informując, że zostało
wystawione zlecenie do firmy na wykonanie prac. W ZGKiM były opóźnienia, ale pod nadzorem
Pani Wiceprezes będziemy to przyspieszone.

Lech Zieliński odpowiedział na pytanie odnośnie przejęcia dróg powiatowych, informując,
że gmina złożyła wnioski do Starostwa, ale czekają na odpowiedź. 
Ad punktu 19 porządku obrad 
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Mirosław   Szmigiel  zawnioskował  o  lepsze  oznakowanie  objazdu  przez  Dzierzgoń,
ponieważ jest  słabo widoczny.  Poprosił  o wystąpienie do ZDW z takim wnioskiem. Poprosił  o
zwiększenie miejsc parkingowych dla ludzi podczas objazdu.  

Radny – Ryszard Świder  chciałby wrócić do tematu,  który poddał  radny Link,  chciałby
usłyszeć  zapewnienie,  że  do 1 września   będą  wykonane remonty w placówkach oświatowych
chociaż te zalecone przez sanepid, ponieważ one są do wykonania w pierwszej kolejności.

Z-ca  Burmistrza  -  Alicja  Podlewska  odpowiedziała,  że  sprawdzi  jakie  są  to  zalecenia,
przeanalizuje, spotka się z Dyrektorami placówek, jeżeli zalecenia sanepidu będą niezwłoczne, to
dołożą starań aby to zostało wykonane. 

Ryszard Świder przypomniał,  że kiedy ustalali  budżet rada dokonała przesunięcia kwoty
5 000 zł z ochrony zabytków na wymianę lamp w Sali w Bruku. Dziwi się, że to jeszcze nie zostało
wykonane. 

Alicja Podlewska odpowiedziała, że czasie wakacji będzie wykonana wymiana lamp na Sali
sportowej w Bruku. 

Andrzej Pskiet zauważył, że to jest żenujące, że radny Link to zgłasza prawie na każdej
sesji, a to nie jest wykonywane, chociaż są takie zalecenia. Organ wykonawczy powinien słuchać i
wykonać, a to jest największe sołectwo w gminie, z Sali korzystają także mieszkańcy, to trzeba
uporządkować, czy będzie Dom Kultury partycypował w kosztach, bo uważa, że powinien, bo to tez
pełni świetlice wiejską, za sprzątanie i utrzymanie płaci szkoła. 

Z-ca Burmistrza odpowiedziała, że w czasie wakacji robi się zalecenia sanepidu, które są
konieczne po przeanalizowaniu tych problemów. W czasie wakacji będzie zmiana oświetlenia w
przedmiotowej Sali.

Bogdan Toporkiewicz  zauważył,  że  nastąpiła  zmiana  Dyrektora  w SP w Dzierzgoniu,  a
Komisja Rewizyjna na kontroli  w szkole zwróciła uwagę na remont płotu pomiędzy Powiślem,
ponieważ on zagraża bezpieczeństwu, jest obietnica od Burmistrza, to teraz trzeba podjąć tą pracę,
bo teraz przez wakacje jest na to czas. 

Ad punktu 20 porządku obrad

Brak Komunikatów Wiceprzewodniczącego Rady. 

Ad punktu 21 porządku obrad

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady – Grzegorz Murawski  o
godz. 17:20 zamknął XXIX sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

Protokołowała:                                                                          Wiceprzewodniczący Rady:

Karolina Piekarska                      Grzegorz Murawski
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